

2023 Opening Ceremony Speech. Wuchin



A very good morning to Ms Ann, Venerable Zhiyang, Venerable Cheng De, Venerable Wuzhuang, all teachers, parents and students!

On behalf of our Chairperson and Ming-De's Board, we would like to express our gratitude to Ms Ann-Marie, and all teachers and staff for your dedication and support for Ming-De International School Toowoomba.

Today is Ming-De's opening ceremony for the new school year in 2023.

It marks the beginning of an exciting year for all of us, students and parents included!

Sinology values and teachings will be at the heart of all students' learning and daily living as we incorporate these values into the Australian curriculum.

Venerable Master Chin Kung and his teachings will always be in our hearts. Master will continue to be the Board's and Ming-De's guiding principle in learning.

His wisdom, his compassion, his kindred spirit, his vision for an excellent education to nurture sages will continue to shape Ming-De's future and will be the foundation in everything we do.

We are extremely grateful for this opportunity to uphold this wonderful vision and to see our children grow into loving, respectful, wise and capable individuals who will bring peace to humanity.

Thank you very much!

May you and your family have good health, peace and happiness throughout the new year! Amitufo.



尊敬的 Ann 校長、智揚法師、成德法師、悟莊法師、各位老師、家長、同學們早上好!

我謹代表我們的主席和明德董事會，感謝 Ann 校長以及所有教師和工作人員對明德國際學校的奉獻和支援。

今天是明德 2023 年新學年的開學典禮。

對於我們所有人，包括學生和家長來說，這標誌著精彩新一年的開始！

漢學價值觀和教義將成為所有學生學習和日常生活的核心，因為我們將這些價值觀納入澳大利亞課程。

師父上人和他的教誨將永遠在我們心中。師父的教育理念將繼續是明德董事會和明德學校的指導原則。

他的智慧，他的慈悲，他的精神，他對培養聖賢以及卓越教育的願景將繼續塑造明德的未來，並將成為我們所做一切的基礎。

我們非常感謝有此機會維護這一美好的願景，並看到我們的學生成長為充滿愛心、恭敬心、智慧和有能力的人，他們將為人類帶來和平。

謝謝！

願您和您的家人在新的一年裡身體健康，平安快樂！ 阿彌陀佛。